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«بلمي بهسوي ساحل» در 50قدمي عراقيها ساخته شد

بازيگر فيلم «بلمي بهسوي ساحل» گفت: اين فيلم از نخستين آثار سينمايي بود كه دقيقاً پس از آزادسازي خرمشهر

ساخته شد و ما در 50قدمي عراقيها و زير بمباران دشمن در حال ساخت اين فيلم بوديم.

بازيگر فيلم &#171;بلمي بهسوي ساحل» گفت: اين فيلم از نخستين آثار سينمايي بود كه دقيقاً پس از آزادسازي خرمشهر ساخته شد
و ما در 50قدمي عراقيها و زير بمباران دشمن در حال ساخت اين فيلم بوديم.

جعفر دهقان در گفتوگو با خبرنگار سينمايي باشگاه خبري فارس &#171;توانا» در خصوص بازياش در فيلم &#171;بلمي بهسوي
ساحل» بيان داشت: بنده و دوستاني چون آقاي بهزادپور از تئاتر به سينما آمده بوديم و با پيشنهاد مرحوم ملاقليپور ايفاي نقش در

فيلم &#171;بلمي بهسوي ساحل» را با جان و دل پذيرفتيم.

وي در ادامه افزود: اين فيلم از نخستين آثار سينمايي بود كه در زمان جنگ و دقيقاً پس از آزادسازي خرمشهر ساخته شد، در حقيقت
گروه فيلمبرداري در شهرهايي چون آبادان، خرمشهر، شوش، سوسنگرد، ماهشهر و بستان که شهرهاي تازه از اشغال خارج شده بودند،

كار كردند و ما در 50قدمي عراقيها و زير بمباران دشمن در حال ساخت اين فيلم بوديم.

اين بازيگر سينما و تلويزيون در شرح فضاي ساخت &#171;بلمي بهسوي ساحل» خاطرنشان كرد: آن روزها ما در يك بيمارستان
تخريب شده در خرمشهر مستقر بوديم و به ياد ميآورم كه پس از مدتي كه از فيلمبرداري گذشت، ذخيره غذاييمان تمام شد و
محسن علياكبري به تهران آمد تا پول و غذا تهيه كند؛ در اين مدت بنده با جمعآوري پول از همه عوامل توانستم غذا تهيه كنم و سه

روز گروه را سرپا نگه دارم.

دهقان در پايان گفت: ما در چنين شرايطي كار كرديم و اگر فردي اين فيلم را همين الآن نيز ببيند، بدون شك به حس غريبي كه در آن
جريان دارد پي ميبرد؛ در حالي كه چنين حسي در بسياري از فيلمهاي امروزي كه در بهترين شرايط ساخته ميشود نيز به ندرت ديده

ميشود.

وي بيان داشت: به نظرم اگر نگاه بازيگران براي بازي در فيلمها كمي تغيير كند و توقعاتشان متعادل شود، آينده بهتري پيشِروي
سينماي ايران خواهد بود.
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